
Představení vize řízení nebo spoluúčasti 
na řízení ČSS 

Vážené delegátky, vážení delegáti, milí sportovní přátelé, 

Jmenuji se Jiří Bečka, narodil jsem se v roce 1959 a bydlím v Praze 10. Členem SSK DUEL 

Praha jsem již řadu let a sportovní střelbě se věnuji, s přestávkami, od roku 1977. 

Stabilita, spolupráce a důvěra – tři pilíře mojí vize 
Pokud mi dáte důvěru a budu zvolen prezidentem Českého střeleckého svazu, neplánuji 

žádné personální otřesy. Mým cílem není bourat, ale stavět na tom, co dlouhodobě 

funguje. Věřím v evoluci, nikoliv revoluci. 

Chci svou práci postavit na spolupráci s osvědčenými a respektovanými trenéry i 

funkcionáři, kteří svazu věnovali obrovské množství práce, času a energie. Mám důvěru 

například v Karla Brabce, Luboše Opelku, Martina Tenka, Martina Podhráského, Petra 

Nymburského, Petra Černocha, Jana Fidlera – a samozřejmě i v mnoho dalších, kteří 

dlouhodobě přispívají ke kvalitnímu fungování svazu i úspěchům našich sportovců. 

Pokud mi bude svěřen mandát prezidenta ČSS, doporučuji delegátům, aby do funkce 

viceprezidenta zvolili Martina Podhráského, člověka s mimořádným rozhledem, 

zkušenostmi a schopností spojovat lidi. Jako druhého viceprezidenta doporučuji Davida 

Kosteleckého. 

Pokud jde o obsazení prezidia svazu za kulové disciplíny, doporučuji k volbě Petra 

Černocha nebo Jana Fidlera. Oba tyto kolegy znám dlouhodobě, vážím si jejich 

odbornosti i osobní integrity a věřím, že by byli přirozenou oporou týmu, který má vést 

svaz vstříc budoucnosti. Za neolympijské sporty doporučuji zvolit do prezidia Jakuba 

Nováka, který dlouhodobě aktivně pracuje v oblasti střelby z předovek a kuší. 



ČSS jako moderní, otevřený a vstřícný svaz 
Chci, aby byl svaz transparentní, efektivní a blízký svým členům. Aby se kluby nebály 

komunikovat s vedením. Abychom společně pracovali na digitalizaci, lepší evidenci i 

efektivnější podpoře klubové činnosti. Základem střeleckého sportu jsou kluby – a tam 

musí směřovat naše energie. 

Členské příspěvky: Stabilita 
Vím, že téma členských příspěvků ČSS je citlivé. Proto chci jasně říci: Nepodporuji 

navyšování svazových členských příspěvků. Naopak – budeme hledat vnitřní úspory a 

efektivnější využití prostředků, abychom nezatěžovali členskou základnu. 

Vrcholový sport: Respekt, motivace a jistota 
Velmi mě těší, že je v poslední době patrné zlepšení práce státních trenérů jak v 

puškových, tak i pistolových disciplínách. Letos jsem se jako divák zúčastnil Světového 

poháru v Mnichově, kde jsem osobně sledoval nejen výkony našich sportovců, ale i 

profesionální přístup trenérského týmu během samotných závodů. 

Obzvlášť mě zaujal výkon Jiřího Přívratského. Během nástřelu se potýkal s určitou 

nejistotou, ale v rozhodující chvíli dokázal zvládnout jak kvalifikaci, tak finále s 

mimořádnou vyspělostí. Přestože je věkem stále velmi mladý, myslím, že dospívá ve 

skutečného velkého závodníka. 

Kromě individuálních výkonů mě potěšila také atmosféra uvnitř týmu. Bylo vidět, že 

mezi sportovci panuje soudržnost, vzájemná podpora a respekt. Pomáhají si, fandí si 

navzájem a tvoří silnou partu, která je nejen příjemná na pohled, ale také důležitá pro 

dlouhodobý úspěch. 

Co mě však lehce zamrzelo, byla neúčast českých diváků. Mnichov přitom není daleko a 

vidět naživo nejlepší světové střelce opravdu stojí za to. Věřím, že do budoucna se nám 



podaří více zapojit střeleckou komunitu i fanoušky, protože podpora z tribun je něco, 

co naši reprezentanti bezpochyby ocení. 

Sportovci a trenéři tvoří páteř úspěchu svazu. V oblasti vrcholového sportu proto chci 

prosadit nový, spravedlivější a motivační systém odměn: 

- Část odměny sportovce by byla ukládána na transparentní účet a vyplacena při 

ukončení kariéry – jako finanční polštář a forma poděkování za reprezentaci a 

dlouholetou práci. 

- Sportovci by získali větší vliv na rozhodování o výši mimořádných odměn trenérům a 

funkcionářům. Chci tím podpořit férové a zasloužené ohodnocení těch, kteří skutečně 

přispívají k výkonům. 

Mládež – naše budoucnost 
Bez mládeže náš sport nemá budoucnost. Podpořím zavedení programů na podporu 

mladých střelců, včetně trenérských školení, zvýšené dostupnosti soutěží a motivačních 

programů pro děti i rodiče. 

Závěrem 
Nechci vládnout – chci spolupracovat. Nechci slibovat nesplnitelné – chci nabídnout 

rozumnou a důvěryhodnou cestu. 

Děkuji za vaši důvěru a za možnost být součástí tohoto sportu, který formoval i mě. 

Děkuji vám. 


